
Stadsstyrelsen § 50 30.03.2020

Utlåtande över besvär som gäller vattentjänstverkets taxor år 2020, stadsfullmäktiges beslut 10.12.2019 §
108

795/02.05.00.00/2019

Stadsstyrelsen 30.03.2020 § 50

Beredare Stadsjurist Monica Avellan, tfn 044 358 5727
Föredragande Stadsdirektör Patrik Nygrén, tfn 040 511 4383
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Gästhamnsföretagarna i Korpo och Houtskärs gästhamnar har anfört besvär över
stadsfullmäktiges beslut 10.12.2019 § 108 som gäller godkännande av
vattentjänstverkets taxor för år 2020.

 Enligt lagen om vattentjänster 4 kap 19 § 2 mom. kan vattentjänstverket ta ut
anslutningsavgifter och grundavgifter men även andra avgifter för de tjänster
som verket tillhandahåller. Dessa avgifter är av olika storlek i olika områden om
detta behövs för att kostnaderna ska riktas rätt.

 Pargas stads vattentjänstverk motiverar kapacitetsavgiften med detta lagrum.
Stadsingenjör Manne Carla och samhällsingenjör Matias Jensén har gjort upp
bifogade motiveringar för vattenkapacitetsavgiften i Nagu, Korpo och Houtskärs
gästhamn. Av utredningen framgår att vattentjänstverket har investerat i ca
trefaldig produktionskapacitet jämfört med normal förbrukning i skärgården för
att kunna förse alla anslutna abonnenter / kunder med hushållsvatten under
sommarens förbrukningstopp. Det här har också medfört att vattentjänstverket
måste ha två vattenverk i Nagu, Korpo och Houtskär för att kunna klara av den
kraftigt ökade efterfrågan under sommaren.

Av den bifogade utredningen framgår att det finns en grund för att ta ut
kapacitetsavgift enligt den av stadsfullmäktige godkända taxan. Det är fråga om
en avgift som behövs för att kostnaderna för hushållsvattensproduktionen ska
riktas rätt.

Bilaga 12 Besvärsskriften
13 Stadsfullmäktiges beslut 10.12.2019 § 108
14 Stadsingenjörens och samhällsingenjörens gemensamma utredning

Förslag Stadsstyrelsen ger ovanstående text och stadsingenjörens och
samhällsingenjörens gemensamma utredning som utlåtande i ärendet.

 Beslutet justeras omedelbart.

Beslut Under diskussionen föreslog Nina Söderlund, understödd av Staffan Åberg, att
besvären godkänns.

 Ordförande konstaterade att Nina Söderlund under diskussionen hade gjort ett



understött förslag. Därför ska stadsstyrelsen rösta om föredragandens förslag och
Nina Söderlunds förslag så att den som understöder föredragandens förslag
röstar Ja och den som understöder Nina Söderlunds förslag röstar Nej.

 Omröstningen sker genom namnupprop.

 Stadsstyrelsen godkände ordförandens förslag till omröstningsförfarande.
 Vid omröstningen gavs
 Ja-röster 7
 Nej-röster 2

Bilaga 15 Omröstningsprotokollet

 Ordförande konstaterade att stadsstyrelsen hade beslutat i enlighet med
föredragandens förslag och godkänt förslaget till utlåtande.

 Beslutet justerades omedelbart.

Delgivning Åbo förvaltningsdomstol
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